
 

Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 21.5.2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvorila jej predsedníčka, ktorá  privítala všetkých prítomných 
a oboznámila ich s programom zasadnutia. Zasadnutia sa zúčastnili aj predkladatelia návrhu 
na vybudovanie Skateparku a  prednostka MsÚ v Rožňave, Darina Repaská. 

 Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie 
a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 
Zmena uznesenia MZ č. 442/2011 zo dňa 15.11.2011 – uzatvorenie nájomnej zmluvy ZŠ 
Sama Tomášika 
JUDr. Mihaliková – mestské zastupiteľstvo schválilo uzatvorenie nájomnej zmluvy na 
užívanie budovy, telocvične a pozemku ZŠ S. Tomášika, ktorých vlastníkom je Cirkevný zbor 
Evanjelickej cirkvi a.s. na Slovensku za nájomné vo výške 7 147,16 €. Dňa 21.3.2012 sa 
uskutočnilo pracovné stretnutie zúčastnených strán. Zástupcovia prenajímateľa nadniesli 
požiadavku uzatvorenia nájomnej zmluvy na obdobie 15 – 20 rokov s podmienkou, že 
v prípade vydania výzvy na predkladanie projektu na rekonštrukciu budovy budú iniciatívne 
spolupracovať s mestom na vypracovaní projektu, resp. podajú žiadosť o poskytnutie dotácie 
z rozpočtu Ministerstva kultúry SR. Do doby vydania výzvy ECAV vyčlení určitú časť 
finančných prostriedkov z nájomného na odstránenie havarijného stavu a nevyhnutné opravy 
a údržbu budovy. Na nutné opravy bol vypracovaný predbežný rozpočet, ktorý bol zaslaný 
prenajímateľovi. Presbyterstvo ECAV súhlasí s prenájmom na dobu určitú 15 – 20 rokov 
s možnosťou predĺženia podľa charakteru výziev na podávanie projektov s pravidelným 
ročným investovaním prenajímateľa v potrebnom rozsahu prehodnocovanom každoročne na 
základe požiadaviek školy za podmienky, že nájomca zabezpečí pravidelnosť a dodržiavanie 
termínov splátok nájomného. Nakoľko odpoveď zo strany prenajímateľa je neurčitá, je 
potrebné s vedením cirkvi opätovne zvolať zasadnutie, na ktorom by sa cirkev konkrétne 
vyjadrila k sumám na úpravu resp. údržbu budovy. Do zmluvy nájmu zakotviť – vytvoriť 
určitú energetickú úsporu, aby škola fungovala na úrovni iných škôl.  
Mgr. Gyömbérová – v prípade keď nedôjde k dohode s cirkvou, je potrebné dať do konca júna 
2012 ďalšie riešenie fungovania ZŠ Zeleného stromu.  Je to potrebné z toho dôvodu, že  na 
vykonanie zmien v sieti Ministerstva školstva SR na ďalší školský rok, t.j. 2013/2014, je 
potrebné uznesenie MZ na MŠ SR do 30.6.2012.  
PaedDr. Mičudová – súhlasí s opätovným rokovaním s predstaviteľmi evanjelickej cirkvi do 
31.5.2012. V prípade, že predstavitelia evanjelickej cirkvi budú akceptovať požiadavky 
mesta, ktoré zahŕňajú harmonogram prác a opráv budovy spolu s vyčísleným krytím 
finančných prostriedkov z položky, ktorú Mesto Rožňava platí za prenájom budovy,  je 
možné uvažovať o podpísaní zmluvy na dlhodobý prenájom 10 a viac rokov. V prípade, že 
k dohode nedôjde, je potrebné hľadať iné riešenie, ktoré bude predmetom zasadania komisie 
v mesiaci jún. 
Mgr. Pollák – cirkvi vyhovuje dlhodobá zmluva s výškou nájomného, z ktorého sa 
neinvestuje do opráv a údržby budovy. Nakoľko táto problematika úzko súvisí s koncepciou 
školstva, je potrebné promptne ju riešiť.  
 



Uznesenie č. 01/05/12 – komisia školstva odporúča zvolať jednanie s ECAV do 31.5.2012. 
V prípade negatívneho postoja cirkvi, komisia problematiku opätovne prerokuje v mesiaci jún 
2012. 
 
k bodu č. 2 
Záverečný účet mesta za rok 2011 a inventarizácia 
Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál 
 
 
Uznesenie č. 02/05/12 – komisia školstva odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu: 
 a/  celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2011 bez výhrad 
 b/  1. správu o inventarizácii majetku mesta podľa stavu k 31.12.2011     
 
 
k bodu č. 3 
Koncepcia škôl a školských zariadení Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 2016 
Mgr. Gyömbérová - pri tvorbe koncepcie rozvoja školstva v meste Rožňava na roky 2012 - 
2016, sme vychádzali z príslušných strategických dokumentov, z poznania úrovne výchovy 
a vzdelávania v meste a  z koncepčných materiálov škôl a školských zariadení v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. 
     Táto nová koncepcia vychádza z očakávaných požiadaviek a potrieb blízkej a vzdialenejšej 
budúcnosti. Je reakciou na existujúci stav školstva. Koncepcia sa dotýka širokej verejnosti, 
má teda predstavovať určité smerovanie, ktorým by sa mali v blízkej budúcnosti uberať naše 
školy a školské zariadenia. Návrh koncepcie bol predmetom rokovaní komisií koncom roka 
2011 a začiatkom roka 2012 (Finančná komisia – december 2011, Komisia školstva – február 
2012). Na základe pripomienok z pripomienkového konania a na základe jednaní 
s Evanjelickou cirkvou a.v., sa dopracuje  kapitola 3.1.3. 
     Vzhľadom na to, že Evanjelická cirkev a.v. nenavrhla konkrétne finančné sumy na 
odstránenie havarijného stavu, navrhuje zorganizovať ďalšie stretnutie s predstaviteľmi cirkvi 
do konca mája 2012. Z týchto dôvodov  vedúca odboru školstva navrhla, aby koncepcia bola 
schválená Na MZ dňa 24.05.2012 bez tejto kapitoly, ktorá bude riešená dodatkom ku 
koncepcii po uzavretí dohody s cirkvou.   
 
Uznesenie č. 03/05/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Koncepciu škôl a školských zariadení Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 2016, okrem 
kapitoly 3.1.3. – Návrhy na riešenie siete základných škôl.-  Túto kapitolu komisia navrhuje 
riešiť dodatkom ku koncepcii po ukončení rokovaní s Evanjelickou cirkvou a. v. najneskôr do 
30.6.2012.    
 
k bodu č. 4 
Návrh zápisu do kroniky Mesta Rožňava za rok 2011 
PaedDr. Mičudová – vyhlásené je nové výberové konanie na post kronikára mesta. 
Vypracovaný návrh zápisu do kroniky mesta Rožňava sa zverejní na pripomienkovanie na 
internetovú stránku mesta Rožňava.  
 
Uznesenie č. 04/05/12 – komisia odporúča vypracovaný návrh zápisu do kroniky mesta 
Rožňava zverejniť na pripomienkovanie na internetovú stránku mesta Rožňava. Po 
pripomienkovom konaní sa opätovne prerokuje na júnovom zasadnutí komisie.  
 
 



 
k bodu č. 5 
Marek Ondrej – návrh na vybudovanie „SKATEPARK-u“  
Marek Ondrej - do pripravovanej koncepcie športu navrhuje zapracovať rekreačné, 
telovýchovné, športové a turistické aktivity. Navrhuje vybudovať Skatepark, nakoľko mladí 
ľudia obľubujúci tento šport nemajú priestor na jeho realizáciu. Navrhuje miesto pre výstavbu 
bývalé detské dopravné ihrisko pri kúpalisku v Rožňave, alebo nevyužitý trávnatý povrch 
v blízkosti futbalového ihriska, poprípade iné vhodné miesto, ktoré je vo vlastníctve mesta. 
Mgr. Pollák – vhodnú plochu na tento šport vidí pri futbalovom ihrisku - na bývalom 
stavenisku športovej haly, ktorá by sa dala upraviť. Je to medzi Hotelom Šport a autoškolou. 
Potrebné zistiť aspoň približnú cenovú kalkuláciu na vybudovanie a údržbu Skateparku.  
PaedDr. Mičudová – finančné prostriedky na realizáciu tohto návrhu by sa dali získať 
prostredníctvom projektu, ktoré mesto pomôže vypracovať.  
Mgr. Vaško – vhodné priestranstvo vidí aj na sídlisku Juh pri Šugári. Tam sa hrával futbal, je 
to oplotené a plocha vyasfaltovaná. Je potrebné preveriť,  či tento povrch vyhovuje pre danú 
športovú aktivitu. V prípade, že áno, bol by to začiatok pre mladých fanúšikov tohto športu.  
 
Uznesenie č. 05/05/12 – komisia odporúča tento šport realizovať na sídlisku Juh pri Šugári. 
V prípade nevyhovujúceho priestranstva, vybudovať Skatepark za podmienok: 
a/ získať bližšie informácie týkajúce sa nákladov spojených s vybudovaním a údržbou 
Skateparku z miest, v ktorých takýto Skatepark majú (SNA,Košice) 
b/ vypracovať projekt na získanie finančných prostriedkov na vybudovanie Skateparku 
c/ po úspešnom a schválenom projekte, finančné prostriedky použiť aj na úpravu povrchového 
terénu pri areáli futbalového ihriska v Rožňave. 
 
k bodu č. 6 
Návrh prerozdelenia finančných prostriedkov vyplývajúca zo Zmluvy o spolupráci 
medzi Mestom Rožňava a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica 
PaedDr. Mičudová – bola vyhlásená výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie. 
V zmysle zmluvy je na tento rok vyčlenených 3 300 €. Došlo 8 žiadostí, plánuje sa 
organizovať 9 podujatí. Oboznámila prítomných opäť s kritériami, ktoré je potrebné dodržať 
pri prerozdeľovaní finančných prostriedkov a vypracovaní projektov. Všetky kluby 
a organizácie dodržali stanovené kritériá, preto bola dotácia prerozdelená všetkým, ktorí o ňu 
požiadali. Bolo potrebné finančné prostriedky upraviť, pretože požiadavka zo strany klubov 
a organizácií bola na sumu 5 918 eur a prerozdeliť sme mohli 3 300 eur.   
Uznesenie č. 06/05/12 – komisia v zmysle Zmluvy o spolupráci medzi Mestom Rožňava 
a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica prerozdelila finančné prostriedky subjektom, 
ktorí predložili žiadosti o poskytnutie dotácie – viď prílohu: tabuľku 
 
 
k bodu č. 7 
Rôzne a/ Technické služby Mesta Rožňava – dôvodová správa o prenájme nebytových 
priestorov 
PaedDr. Mičudová – na základe uznesenia MZ technické služby pripravili zoznam 
nebytových priestorov a nájomníkov, u ktorých je znížený nájom, prípadne užívajú nebytové 
priestory bezodplatne. V predloženom materiáli sú uvedení nájomníci, ktorí majú znížené 
nájomné, ako je stanovené v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta ako prehľad 
rozdielu v nájomnom určeným podľa zásad pre určovanie výšky nájomného a skutočným 
nájomným. Vzhľadom k nejasnostiam uzatvorenej popodnájomnej zmluvy uzatvorenej medzi 



SČK a p. Gallom k poskytovaniu stravovania, navrhuje doložiť k nahliadnutiu kópiu tejto 
zmluvy do júnového zasadnutia komisie. 
 
Uznesenie č. 07/05/12 – komisia školstva žiada Technické služby mesta Rožňava predložiť na 
najbližšie zasadnutie komisie kópiu popodnájomnej zmluvy k poskytovaniu stravovania 
uzatvorenú s p. Drahomírom Gallom na prenájom prevádzkovej budovy za účelom 
poskytovania stravy.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová     PaedDr. Janka Mičudová  
     tajomníčka komisie                    predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 21.5.2012 
Tajomník : Erika Švedová 
 
bod 
číslo 

Názov predmetu rokovania a text uznesenia  Zodpovedný 
(vybavuje) 

Spôsob 
vybavenia 

1. Zmena uznesenia MZ č. 442/2011 zo dňa 15.11.2011 – uzatvorenie nájomnej zmluvy ZŠ Sama 
Tomášika 
 
Uznesenie č. 01/05/12 – komisia školstva odporúča zvolať jednanie s ECAV do 31.5.2012. 
V prípade negatívneho postoja cirkvi, komisia problematiku opätovne prerokuje v mesiaci jún 2012. 
 

 
 
JUDr. Erika 
Mihaliková 

 
 
 
 

2. Záverečný účet mesta za rok 2011 a inventarizácia 
 
Uznesenie č. 02/05/12 – komisia školstva odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu: 
 a/  celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2011 bez výhrad 
 b/  1. správu o inventarizácii majetku mesta podľa stavu k 31.12.2011     
 

 
 
Ing. Klára 
Leskovjanská 

 

3. Koncepcia škôl a školských zariadení Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 2016 
 
Uznesenie č. 03/05/12 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Koncepciu škôl a školských zariadení Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 2016, okrem kapitoly 
3.1.3. – Návrhy na riešenie siete základných škôl.-  Túto kapitolu komisia navrhuje riešiť dodatkom 
ku koncepcii po ukončení rokovaní s Evanjelickou cirkvou a. v. najneskôr do 30.6.2012.    
 

 
 
Ing. Ivan 
Nemčok 

 
 
 

4. Návrh zápisu do kroniky Mesta Rožňava za rok 2011 
 
Uznesenie č. 04/05/12 – komisia odporúča vypracovaný návrh zápisu do kroniky mesta Rožňava 
zverejniť na pripomienkovanie na internetovú stránku mesta Rožňava. Po pripomienkovom konaní 
sa opätovne prerokuje na júnovom zasadnutí komisie.  
 

 
 
Erika Švedová 

 



6. 
 

Návrh prerozdelenia finančných prostriedkov vyplývajúca zo Zmluvy o spolupráci medzi Mestom 
Rožňava a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica 
 
Uznesenie č. 06/05/12 – komisia v zmysle Zmluvy o spolupráci medzi Mestom Rožňava 
a spoločnosťou STEFE SK, a.s. Banská Bystrica prerozdelila finančné prostriedky subjektom, ktorí 
predložili žiadosti o poskytnutie dotácie – viď prílohu: tabuľku 
 

 
 
Erika Švedová 
 
 

 

7a. 
 

Rôzne a/ Technické služby Mesta Rožňava – dôvodová správa o prenájme nebytových priestorov 
 
Uznesenie č. 07/05/12 – komisia školstva žiada Technické služby mesta Rožňava predložiť na 
najbližšie zasadnutie komisie kópiu popodnájomnej zmluvy k poskytovaniu stravovania uzatvorenú 
s p. Drahomírom Gallom na prenájom prevádzkovej budovy za účelom poskytovania stravy.  
 

 
 
Erika Švedová 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


